
Spørsmål til spørjetimen 

Fremja av Frode Hervik, Radøy Venstre 

 

Skilting i Radøy kommune 

Mange stader i kommunen verkar skiltinga noko utdatert og mangelfull når det gjeld kvite 

vegvisningsskilt til servicetilbod og andre verksemder. I Manger sentrum er det til dømes skilt til 

biblioteket, men ikkje til Radøyhallen og idrettsbanen Grønålen frå Radøyvegen. I same kryss burde 

også vore skilta Daglegvarer til Rema1000. I krysset i Radøyvegen ved Coop står det skilt til spisestad, 

sjølv om det ikkje er spisestad lenger. Her kunne det derimot stått skilt til Prestmarka barnehage. 

Manger skule er heller ikkje skilta frå Radøyvegen, og det same gjeld tannlegepraksisane. I eit 

kommunesenter er det viktig med informative skilt som er oppdaterte, både for å gi korrekt og god 

informasjon og for å vise kva som finst av tilbod og verksemder i kommunesenteret. Det finst andre 

døme i kommune også. Radøygruppen er største bedrift på Radøy, men i Storheimskrysset står det 

ikkje noko skilt til Radøygruppen markert med industriområde, noko det absolutt burde vore. Det 

finst heilt sikkert også mange fleire døme, og det ser ut til å vere behov for ein gjennomgang av 

skiltbehova.   

 

Spørsmål:  

Vil rådmannen ta initiativ til ein gjennomgang av behov for kvite visningsskilt med sikte på å få på 

plass informative skilt som gir korrekt og god informasjon innanfor, og deretter ta saka vidare til 

Statens vegvesen?   

  

   


